
Vel 181. 377 Tweede Kamer. 

AANHANGSEL TOT HET VERSLAG VAN DE HANDELINGEN DER TWEEDE KAMER. 
Vragen, door de leden der Kamer gedaan overeenkomstig art. 95 van het Reglement van Orde, en de daarop 

door de Itageering gegeven antwoorden. 

Schriftelijk beantwoorde vragen. 

4 2 2 . VRAGEN van den li^er de Jonge betreffende 
de staking van liet verkeer lang^ de spoorweg-
verbinding Gennep en omstreken met de Duit-
selie grens. (Ingezonden 13 Juni 1919.) 

Is Let waar, dat de spoorverbinding Gennep en omstreken 
met de Duitsdie grens sedert eenige weken is gestaakt en dat 
dientengevolge een aantal arbeiders, die gewoon zijn in de 
fabrieken van de Duitsclie gemeente Gook te gaan werken, 
gedwongen zijn een grooten afstand heen en terug te voet 
af te leggen ? 

Indien deze vraag bevestigend wordt beantwoord, zijn dan 
de beeren Ministers niet van oordeel dat, met het oog zoowel 
op de broodwinning dezer arbeiders als op bet bandels- en 
verder personenverkeer langs deze lijn, ten spoedigste deze 
verkeersopheffing dient te eindigen!'' 

En zijn de Ministers bereid, in bet bovenbedoelde geval, 
aan de Kamer mede te deelen welke de reden is dezer staking 
van het verkeer en welke maatregelen de Regeering heeft ge-
troffen en/of denkt te treffen ? 

ANTWOORD van de beeren Kftllig. Minister van Water-
staat, Aalberse, Minister van Arbeid, van IJsselsteijn, 
Minister van Landbouw. Nijverheid en Handel, en Tan 
Ifarneboek, Minister van Bvitenlandsche Zaken. (Ii)gezon-
den V) Jul i 1919.) 

Met ingang van 2 Mei j .1 . is het verkeer met reizigers-
treinen tusschen Gennep en Hassum op last van het betrok-
keo Belgisch gezag gestaakt, zoodat te Gennep wonende 
arbeiders, die in Goch werken, zich per rijwiel of te voet 
naar Hassum moeten begeven. 

Daar Nederland'sche belangen door dezen maatregel kun-
nen worden geschaad, worden stappen daaromtrent bij de 
Belgische Regeering gedaan. 

4 2 3 . VRAAG van den beer Diivmaer van Twist be-
treffende den dienst der Rij ksvehlwachters in 
liet Kamt)gebouw tijdens de vergaderingen dei-
Tweede Kamer. (Ingezonden 19 Juni 1919.) 

Kan dp Minister eenige mededeeling doen over de uren van 
vertrek uit en terugkomst in hunne standplaatsen van de 
Rijksveldwachters, die diensten verrichten in het Kamer-
gebouw tijdens de zittingen der Tweede Kamer en over de 
vergoedingen, die deze ambtenaren voor die diensten ge-
nieten? 

ANTWOORD van den lieer Heemskerk, Minister van 
Justitie. (Ingezonden 16 Juli 1919.) 

Do rijksveldwachters, die dienst doen bij de dagzittingon 
van de Tweede Kamer der Staten-Generaal, zijn steeds l>e-
omhtcn van buitenstandplaatsen, omdat voor die zittingen 
geer. beambten uit den Haag gemist kunnen worden. 

Bij de avondzittingen wordt in den regel gebruik gemaakt 
van rijksveldwachters uit den Haag. De rijksveldwachters 
van bnitenstandplaataen worden genomen uit de brigades 
Naaldwijk. Delft, Leiden, Noordwijk, Alphen, Schiedam, 
Maassluis en Gouda ; soms hebben ook dienst gedaan beambten 
uit de brigades Rotterdam 2 en Schoonhoven, doch dit heeft 
zich in dit jaar nog niet voorgedaan. 

Wanneer, zooals gewoonlijk, de zitting om 1 uur des namid-
dags begint, dan zijn de uien va-a. vertrek en terugkomst 
als volgt. 

De rijksveldwachters. die het dichtst bij den Haag gevcs-
tigd zijn en daarom bij voorkeur worden aangewezen, gaan 
om 10 ïi 11 uur des voormiddag! van huis en komen om 6 a 8 
uur des namiddags thuis; de verder afwonende beambten ver-
trekken tegen 9 a 9i uur en komen tegen 8 uur terug; enkelen 
moeten reeds om 81 uur weg en komen tegen S uur thuis. 

Eenige malen is het gebeurd, bij grooie detacheeringen, 
dat de veldwachters van ver afgelegen standplaatsen om 6 uur 
des voorraiddags vertrokken en tegen 10 uur des namiddags 
terugkeerden ; doch dit is een hooge uitzondering en kwam 
dit jaar niet voor. 

In het algemeen kan aangenomen worden, dat de rijksveld-
wachters, dio dienst doen bij de Tweede Kamer, 8 a 10 uur 
van hun standplaatsen afwezig zijn. 

Zij bekomen een vergoeding van zestig cent voor eiken dag, 
dat zij dienst doen bij de Tweede Kamer, om daarvoor koffie 
of iets dergelijks te kunnen koopen ; er wordt daarbij gere-
kenrl. dat zij, evenals dit bij veel diensten het geval is, hun 
eigen brood meenemen. 

F i t den oard kunnen, waar de rijksveldwachters trakte-
ment genieten, voor diensten in de uitoefening van hun ambt 
geen vergoedingen worden uitgekeerd. 

4 2 4 . VRAAG van den heer Bomans betreffende het 
verstrekken van Rijksgelden aan de Duitsclie 
Orde Balije van Ftrecht . (Ingezonden 16 Juni 
1919.) 

Meent Zijn Excellentie de Duitsclie Orde, anders gezegd de 
Balije van Utrecht, van genoegzaam algemeen belang, zoodat 
verstrekking van rijksgelden nog langer gerechtvaardigd is? 

ANTWOORD van den heer Riivs de Beerenbronek, Minis. 
ter van Binnenlandsclie Zaken, tijdelijk Voorzitter van den 
Raad van Ministers. (Ingezonden IC Juli 1919.) 

De vraag werd in handen van den Minister van Justitie 
gesteld om advies. Deze bewindsman verzocht inlichtingen 
aan den Hoogen Raad van Adel, maar mocht tot heden nog 
geen antwoord ontvangen. Op bespoediging daarvan is aan-
gedrongen. Na ontvangst zal onmiddellijk op deze vraag 
woiden teruggekomen. 
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